
Aan het college van Burgemeester en Wethouders
Grote Markt 1
9712 HN  Groningen

Datum: 31 mei 2017
Betreft: Schriftelijke vragen over gasloze nieuwbouw

Geacht college, 

In Dagblad van het Noorden stond op 25 mei het artikel 'Maak haast met gasloos'1. In dit 
artikel staat onder andere het volgende:

De belangenclub [Natuur & Milieu] checkte bij 103 gemeenten de 
nieuwbouwplannen, waaronder de tien die de afgelopen jaren de meeste nieuwe 
woningen opleverden. Daaronder zijn de vier grote steden en Groningen, Ede, Leiden
en Nijmegen.
Van de 230.000 nieuwe woningen krijgen 150.000 een gasaansluiting, een kwart 
wordt aangesloten op een warmtenet. Dat kan duurzaam zijn, maar het hoeft niet. 
Slechts 12 procent van de woningen wordt volledig duurzaam gebouwd via warmte-
koudeopslag of een warmtepomp.

Omdat de Partij voor de Dieren ook van mening is dat er haast gemaakt moet worden met 
het gasloos maken van nieuwe woningen stellen we de volgende vragen aan het college:  

 Is het college bekend met dit onderzoek van Natuur & Milieu?
 Zijn de genoemde aantallen in het artikel ook representatief voor Groningen?

o Hoeveel van de nieuwe woningen in Groningen krijgen nog een 
gasaansluiting? 

o Hoeveel procent van de woningen in Groningen wordt volledig duurzaam 
gebouwd?

 Hoe denkt het college over de, in het artikel genoemde, all-electric woningen?

Vriendelijke groeten, 

Gerjan Kelder

  

1 http://www.dvhn.nl/groningen/%E2%80%98Maak-haast-met-gasloos%E2%80%99-22241111.html
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